

Hong Kong Convention & Exhibition Centre 14-16 May, Hong Kong China



## Elevate Your Business with World-Class Expertise & Global Connections at ProWine Hong Kong @ HOFEX 2025

與國際頂尖專家同行,在國際葡萄酒與烈酒貿易展覽會@ HOFEX 2025開拓葡萄酒與烈酒新商機

## ProWine Hong Kong Wine Forum Returns Bigger & Bolder ProWine Hong Kong葡萄酒論壇強勢回歸,引領業界再創高峰

Join Dr Jackie Ang MW, Patrick Schmitt MW, Xing Wei MW, and an exceptional lineup of global experts at ProWine Hong Kong Wine Forum @ HOFEX 2025. Engage in immersive sessions, masterclasses, and networking opportunities tailored to propel your business forward.

誠邀您與葡萄酒大師 Dr Jackie Ang MW、Patrick Schmitt MW、邢威 MW 及國際權威專家共聚一堂,參與 ProWine Hong Kong葡萄酒論壇 @ HOFEX 2025,探索行業趨勢,拓展人脈商機!



Register NOW to Secure Your Seat 馬上登記,席位有限

## ProWine Hong Kong Wine Forum: Session Highlights ProWine Hong Kong 葡萄酒論壇:不容錯過的焦點議程

ProWine Hong Kong Wine Forum at HOFEX 2025 offers an engaging deep dive into both global and regional wine and spirits trends across dual venues (in Hall 3F and 3G). Attendees can look forward to captivating sessions covering topics such as the rising wine regions in China, Queensland's hidden vinous gems, and the unique expressions of terroir in various locales. This forum gathers esteemed experts and educators from the wine and spirits industry, providing an invaluable platform for both professionals and enthusiasts to discover the latest innovations and developments in the world of wine.

ProWine Hong Kong 葡萄酒論壇在 HOFEX 2025設有兩個場地(分別位於3F及3G展覽廳),全方位探討全球及區域葡萄酒及烈酒發展趨勢。論壇議題豐富多元,包括中國新興葡萄酒產區、昆士蘭隱世佳釀及不同氣候下的風土特色。活動雲集傑出葡萄酒、烈酒專家及教育家,為業界專才及愛好者提供探索行業最新發展的重要平台。

Visitor Registration 買家登記

## Discover the World's Finest Wines & Spirits 探索世界頂級佳釀,發掘無限商機

Immerse yourself in a world of premium wines, whiskies, and spirits from exhibitors around the globe. Elevate your offerings with exquisite pairings and expand your portfolio with rare treasures!

蒞臨國際葡萄酒與烈酒貿易展覽會@ HOFEX 2025,探索來自特色展商的頂級葡萄酒、威士忌及烈酒,為您的業務注入新靈感與競爭力!







Co-Organisers of ProWine Hong Kong @ HOFEX 2025



https://www.prowine-hongkong.com